
BOAM.0002.2.6.2021 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR XXXI/21 

z XXXI sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 30 czerwca 2021 r.  

w auli Liceum Ogólnokształcącego w Pniewach  

ul. św. Ducha 11 

 

XXXI sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 30 czerwca 2021 r.  

o godz. 15.30 i zakończono w dniu 30 czerwca 2021 r. o godz. 18.00. 

 

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 12 radnych (w tym jeden radny 

zdalnie).  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Gminy – Jarosław Przewoźny 

2. Zastępca Burmistrza – Józef Ćwiertnia 

3. Sekretarz Gminy – Justyna Chamczyk 

4. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

5. Radny Powiatu Szamotulskiego – Sławomir Chamczyk 

6. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy 

7. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych  

  

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 



6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Ocena funkcjonowania systemu odbioru odpadów komunalnych.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Pniewskiego Programu Wspierania 

Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Pniewy na rok szkolny 2021/2022.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania z terenu parku „Boisko 

Sokoła” w Pniewach 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do  zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek ewidencyjnych o nr 110/3, 

109/1, 110/2, 297 i 31/1 położonych w miejscowości Rudka.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/438/2018 Rady Miejskiej 

Pniewy z dnia 20 września 2018 r. w sprawie regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Pniewy.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia przepisów porządkowych związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem SARS-CoV-2 oraz innych 

chorób zakaźnych na terenie gminy Pniewy.  

16. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz poboru 

opłaty w drodze inkasa.  

17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie poboru opłaty w drodze inkasa 

podatku od nieruchomości, podatku leśnego i podatku rolnego od osób 

fizycznych.  

18. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej.  

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021.  

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2021 – 2028.  

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zakończenie. 

 



1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak dokonał otwarcia 

XXXI sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława 

Przewoźnego, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika oraz Sekretarza Gminy, pracowników 

Urzędu Miejskiego, gości oraz wszystkich obserwujących obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak zwrócił się do 

radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, 

że na ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 10, co wobec 

ustawowego składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Nieobecni radni: Jacek Siminiak, Jacek Piechocki, Eugeniusz Skubiszyński, Mateusz 

Kajzderski, Lech Stępień. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak poinformował, że 

protokół został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie 

analogowej w Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje niniejszy protokół bez 

czytania, bądź zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXX sesji. 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Teresa Smorawska, Zdzisław 

Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (5) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Piechocki, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Lech 

Stępień 

 

4. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że wpłynęły dwa 

pisemne wnioski dotyczące zmiany porządku obrad. 

Wnioski stanowią załącznik nr 3 i nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wnioski pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

wniosku Burmistrza o wprowadzenie punktu do porządku obrad: „Podjęcie uchwały w 

sprawie regulaminu korzystania z systemu rowerów miejskich w Gminie Pniewy” 

(druk 264A/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Teresa Smorawska, Zdzisław 

Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (5) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Piechocki, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Lech 

Stępień 



Głosowano w sprawie: 

wniosku Burmistrza o wykreślenie z porządku obrad punktu 13: „Podjęcie uchwały w 

sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek ewidencyjnych o nr 110/3, 109/1, 110/2, 297 i 31/1 

położonych w miejscowości Rudka". (druk 256/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Teresa Smorawska, Zdzisław 

Sobczyński, Marek Wendt 

NIEOBECNI (5) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Piechocki, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Lech 

Stępień 

 

Porządek obrad po zmianie przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Ocena funkcjonowania systemu odbioru odpadów komunalnych.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Pniewskiego Programu Wspierania 

Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Pniewy na rok szkolny 2021/2022.  



12. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania z terenu parku „Boisko 

Sokoła” w Pniewach 

13. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania z systemu rowerów miejskich 

w Gminie Pniewy” (druk 264A/21).  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/438/2018 Rady Miejskiej 

Pniewy z dnia 20 września 2018 r. w sprawie regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Pniewy.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia przepisów porządkowych związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem SARS-CoV-2 oraz innych 

chorób zakaźnych na terenie gminy Pniewy.  

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz poboru 

opłaty w drodze inkasa.  

16. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie poboru opłaty w drodze inkasa 

podatku od nieruchomości, podatku leśnego i podatku rolnego od osób 

fizycznych.  

17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej.  

18. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021.  

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2021 – 2028.  

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Zakończenie. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał informację o 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny przedstawił sprawozdanie z 

działalności w okresie międzysesyjnym od dnia 27 maja do 30 czerwca 2021 r.- 

zgodnie z załącznikiem nr 6 do niniejszego protokołu.  



O godz. 15.38 na sesję przybył radny Jacek Piechocki. Skład Rady – 11 osób 

O godz. 15.45 sesję opuścił radny Zbigniew Drgas, powrócił o 15.46. 

O godz. 16.05  do sesji dołączył w trybie zdalnym radny Lech Stepień. 

Skład Rady – 12 osób. 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że wniosków 

nie złożono.  

 

8. Ocena funkcjonowania systemu odbioru odpadów komunalnych.  

Informacji do przedmiotowego punktu obrad udzielił Referent Damian Dubiel. 

Informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

Zapytanie do przedstawionej oceny złożył Radny Janusz Ratajczak. Odpowiedzi 

udzielili Zastępca Burmistrza i Referent Damian Dubiel. 

 

Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak zwrócił uwagę na 

konieczność podejmowania działań ograniczających ilość śmieci. 

 

O godz. 16.45 Przewodniczący ogłosił 15 min. przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady zostały wznowione.  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego. (druk 252/21).  

Informacji do przedmiotowego projektu uchwały udzieliła Dyrektor Ośrodka 

Pomocy Społecznej Bernadetta Markiewicz zgodnie z treścią uzasadnienia. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych nie przedstawiła opinii w sprawie 

projektu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził sprawdzenie kworum. 

 



Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. (druk 252/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXI/246/21 

w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Pniewskiego Programu Wspierania 

Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. (druk 253/21).  

Informacji do przedmiotowego projektu uchwały udzieliła Kierownik Referatu 

Oświaty Adrianna Chojan zgodnie z treścią uzasadnienia.  

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych nie przedstawiła opinii w sprawie 

projektu. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyjęcia Pniewskiego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. (druk 253/21).  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXI/247/21 

w sprawie przyjęcia Pniewskiego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych 

Dzieci i Młodzieży  

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu 

 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Pniewy na rok szkolny 2021/2022 (druk254/21).  

Informacji do przedmiotowego projektu uchwały udzieliła Kierownik Referatu 

Oświaty Adrianna Chojan zgodnie z treścią uzasadnienia. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych nie przedstawiła opinii w sprawie 

projektu. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Pniewy na rok 

szkolny 2021/2022. (druk 254/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 



ZA (12) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXI/248/21 

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Pniewy na rok 

szkolny 2021/2022  

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu 

 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania z terenu parku ,,Park 

Sokoła” w Pniewach. (druk 255A/21) 

Informacji do przedmiotowego projektu uchwały udzieliła Inspektor Maria 

Skubiszyńska zgodnie z treścią.  

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych nie przedstawiła opinii w sprawie 

projektu. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie regulaminu korzystania z terenu parku „Boisko Sokoła” w 

Pniewach (druk 255A/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 



NIEOBECNI (3) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła 12 głosami 

UCHWAŁĘ NR XXXI/249/21 

w sprawie regulaminu korzystania z terenu parku ,,Park Sokoła” w Pniewach.  

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania z systemu rowerów 

miejskich w Gminie Pniewy. (druk 264A/21) 

Informacji do przedmiotowego projektu uchwały udzielił Glówny Specjalista 

Zbigniew Lubik zgodnie z treścią.  

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych nie przedstawiła opinii w sprawie 

projektu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak podziękował za 

uwzględnienie uwag radnych do projektu. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie regulaminu korzystania z systemu rowerów miejskich w Gminie 

Pniewy. (druk 264A/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Teresa Smorawska, Zdzisław 

Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Piechocki 



NIEOBECNI (3) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXI/250/21 

w sprawie regulaminu korzystania z systemu rowerów miejskich  

w Gminie Pniewy  

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/438/2018 Rady 

Miejskiej Pniewy z dnia 20 września 2018 r. w sprawie regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie 

Gminy Pniewy. (druk 257/21) 

Informacji do przedmiotowego projektu uchwały udzieliła Prezes PPK Romana 

Kozub zgodnie z treścią.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/438/2018 Rady Miejskiej Pniewy z dnia 

20 września 2018 r. w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków obowiązującego na terenie Gminy Pniewy. (druk 257/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 



Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXI/251/21 

w sprawie zmiany uchwały nr XLV/438/2018 Rady Miejskiej Pniewy z dnia 20 

września 2018 r. w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków obowiązującego na terenie Gminy Pniewy 

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu 

 
15.  Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia przepisów porządkowych 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem SARS-CoV-2 

oraz innych chorób zakaźnych na terenie gminy Pniewy. (druk 258/21) 

Informacji do przedmiotowego projektu uchwały udzieliła Kierownik Anna Straśko 

zgodnie z treścią. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie uchylenia przepisów porządkowych związanych z 

zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem SARS-CoV-2 oraz innych chorób 

zakaźnych na terenie gminy Pniewy. (druk 258/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 



Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła  jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXI/252/21 

w sprawie uchylenia przepisów porządkowych związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem SARS-CoV-2 oraz innych chorób zakaźnych 

na terenie gminy Pniewy  

Uchwała stanowi załącznik 14 do niniejszego protokołu 

 

16.  Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości 

i trybu uiszczania opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

poboru opłaty w drodze inkasa. (druk 259/21) 

Przedmiotową uchwałę przedstawił Referent Damian Dubiel zgodnie z 

uzasadnieniem. 

 
Komisja Budżetu i Finansów wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz poboru opłaty w drodze 

inkasa. (druk 259/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 



Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXI/253/21 

o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz poboru opłaty w drodze 

inkasa  

Uchwała stanowi załącznik 15 do niniejszego protokołu 

 
17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie poboru opłaty w drodze 

inkasa podatku od nieruchomości, podatku leśnego i podatku rolnego od 

osób fizycznych. (druk 260/21). 

Projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Gminy Elżbieta 

Bandurowicz. 

 

Komisja Budżetu i Finansów wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie poboru opłaty w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku leśnego i podatku rolnego od osób fizycznych. (druk 

260/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 



Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXI/254/21 

o zmianie uchwały w sprawie poboru opłaty w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku leśnego i podatku rolnego od osób fizycznych. 

Uchwała stanowi załącznik 16 do niniejszego protokołu 

 

18. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej. (druk 

261/21) Kierownik Ref.GN  

Informacji do przedmiotowego projektu uchwały udzieliła Kierownik Anna Straśko 

zgodnie z treścią. 

 

Komisja Budżetu i Finansów wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej. (druk 261/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXI/255/21 



o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej  

Uchwała stanowi załącznik 17 do niniejszego protokołu 

 

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021. (druk 262/21,)  

Informacji do przedmiotowego projektu uchwały udzieliła Skarbnik Gminy Elżbieta 

Bandurowicz zgodnie z treścią. 

 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny przedstawił dodatkowe informacje 

o proponowanych zmianach.  

 

Komisja Budżetu i Finansów wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021. (druk 262A/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Teresa Smorawska, 

Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXI/256/21 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 

Uchwała stanowi załącznik 18 do niniejszego protokołu 

 



20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy      

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2021 – 2028. (druk 263/21)  

Informacji do przedmiotowego projektu uchwały udzieliła Skarbnik Gminy Elżbieta 

Bandurowicz zgodnie z treścią. 

 

O godz. 17.50 sesję opuścił Radny Szymon Krawczyk. 

 

Komisja Budżetu i Finansów wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2021 – 2028. (druk 263/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Teresa Smorawska, Zdzisław 

Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXI/257/21 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy 

na lata 2021 – 2028 

Uchwała stanowi załącznik 19 do niniejszego protokołu 

 

 

 



21.Interpelacje i zapytania radnych. 

     Nie wniesiono interpelacji. 

 

22. Wolne wnioski i informacje. 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny poinformował o działaniach 

podjętych w sprawie wakacji i funkcjonowania kąpielisk na terenie Gminy Pniewy. 

Przekazał także informację o wypoczynku dzieci organizowanym w ramach 

współpracy z gminami Radków i Kościerzyna. 

Zastępca Burmistrza Józef Ćwiertnia przybliżył temat dowozu uczniów oraz 

uwarunkowaniach dla jego organizacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak zachęcił radnych i wszystkich 

zainteresowanych do włączenia się w działania wolontariatu w punkcie szczepień w 

Ośrodku Sportu i Rekreacji. 

 

23.Zakończenie. 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Krzysztof Matuszak podziękował uczestnikom za udział i XXXI sesję Rady Miejskiej 

uznał za zakończoną. 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Magda Balcer                                Krzysztof Matuszak  

 
 


